
Ajuntament de Castelló

Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 29

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 24. juliol. 2018

Hora inici/fi: 20:00 / 20:40

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

ALICIA BRANCAL MAS
MARÍA CARMEN RIBERA SORIANO
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
JOSÉ D. PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
NURIA SOLSONA SORRIBES

Membres absents: 

BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
VICENT GRAU REIG
FERNANDO SOS GARCÍA
JESÚS BROCH SELFA
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ

Presidenta (Compromís)
Vicepresidenta – Regidora (PSPV)
A VV Gumbau
A VV Rafalafena dels Tarongers
A VV Dr. Marañón i Adjacents 
A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez
AMPA CP Lluis Revest 

Regidora (P.Popular)
Veïna (Alcaldia)(*)
Veí (Alcaldia)(*)
Veí (Ciutadans)(*) 
Veí (Compromís) 
A VV Rafalafena

(*) Excusa la seua absència.

Secretari:

JORGE AHÍS GAVALDÁ

Per la senyora Presidenta s'obri la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde
del dia: 

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior, 19. juny. 2018.

S'aprova l'acta de la sessió anterior per unanimitat dels membres assistents.



2n.- Informe de la Presidenta.

Es passa al següent punt al no haver-hi assumptes que tractar.

3r.- Precs i preguntes

Intervé Victòria García López. La senyora García informa, en primer lloc, que  la
professora  d'infantil  del  col·legi  Blasco  Ibáñez,  es  va  posar  en  contacte  amb  esta
Associació per a proposar-li la cessió d'una parcel·la de l'hort urbà per a dur a terme un
projecte educatiu d'Horts Escolars. Es tracta d'una ferramenta educativa molt valuosa que
fomenta  en  els  més  menuts,  el  respecte  al  medi  ambient,  els  valors  ecològics,  el
coneixement de la sostenibilitat, permetent també, disfrutar d'aliments cultivats pels propis
escolars i valorar les seues propietats per a la nostra salut, etc. El motiu de posar-se en
contacte amb nosaltres ha sigut també la proximitat del Centre a l'Hort Urbà, de la gestió
de la qual s'encarrega la nostra Associació.  La senyora García informa esta Junta que
l'Associació  que  ella  presidix,  considera  que  es  tracta  d'un  cas  excepcional  i  molt
interessant per a l'educació infantil i que per tant com gestors d'estos Horts Urbans els
cediran una parcel·la al col·legi Blasco Ibáñez, per a dur a terme el seu projecte educatiu.

La senyora García comenta també:

La senyalització horitzontal del carrer Pablo Iglesias, després del recent asfaltat de
la mateixa, provoca que els usuaris dels garatges, junt amb el Mercadona, no puguen eixir
cap  a  Av  Germans  Bou  ni  entrar  si  vénen  d'Av  del  Mar,  per  haver-hi  una  esbossa
contínua. Podria pintar-se una esbossa discontínua en eixe tram.?

En el carrer Pablo  Iglesias, direcció Av del Mar, els fanals que hi ha a la dreta
estan ancorades en la calçada sobre una base quadrada de formigó. Se sol·licita si es
podria arredonir la dita base (matar els cantells) ja que en algunes ocasions els vehicles
que ixen dels garatges toquen les rodes amb elles, sobretot el que està enfront de l'edifici
del PROP.

Queixa generalitzada de neteja en tot el districte, concretament en la zona de la
plaça de Sanitat, carrer Bisbe salines, i plaça Vicente Enrique Tarancón.

Que hi ha persones que circulen amb bicicleta per la plataforma del TRAM (en l'Av
del Mar) en el tram del túnel, amb el perill que això suposa. Se sol·licita que es vigile esta
circumstància i aclariment de si es pot o no circular amb bicicleta per la dita plataforma, i
també si és obligatori o no circular els usuaris de bicicletes pel carril bici en aquelles vies
on els hi haja.

S'haurien  de  realitzar  campanyes  d'educació  viària  dirigits  als  usuaris  de
bicicletes, ja que no respecten moltes vegades les normes bàsiques de circulació.

La senyora presidenta comenta respecte d'això que es va a preguntar a la Policia
Local el nombre de denúncies per infraccions comeses per usuaris de bicicletes des de
primers d'any.

Intervé  Issanka Rodríguez Monserrat. La senyora Rodríguez manifesta el seu
malestar perquè una sola persona ha anat a l'Ajuntament, s'ha queixat de que li molestava
un banc i uns jocs infantils, i sense més han anat i els han llevat, en la placeta principal del
grup Rafalafena dels Tarongers. La senyora Rodríguez comenta que des de l'Associació
de Veïns Rafalafena dels Tarongers, de la qual és representant, s'està treballant molt dur
perquè  en  ell  es  duguen  a  terme actuacions  urbanístiques,  de  jardins,  d'instal·lacions
infantils i de majors, en benefici del propi Grup i del barri en general, i per tant, se sol·licita
que no es prenguen decisions com les anteriorment descrites i que afecten el mateix sense
consultar a la dita Associació.
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Intervé  Esteban  Adell  Boix.  El  senyor  Adell  pregunta  per  la  marxa  dels
pressupostos  participatius.  La senyora  presidenta  comenta  respecte  d'això  que  s'estan
reunint ja per a començar a realitzar coses este mateix any, sobretot aquelles que són més
fàcils d'executar. Quant als pressupostos anteriors, s'està iniciant tot a excepció del carril
bici de la Ctra de L'Alcora. Encara que assenyala també que va un poc lent.

Intervé José D. Parra Cuartero. El senyor Parra comenta en primer lloc que en la
plaça Doctor Marañón, en la zona dels caragols, hi ha un joc infantil  tencat. Sol·licita que
ho arreglen o canvien per si poguera suposar un perill per als xiquets que els utilitzen.

Se sol·licita l'arreglament i asfaltat del carrer Moncada.

Els cursos de formació de Fiscalitat, Administració i Gestió d'Associacions, etc.
que ja es van realitzar, van quedar a enviar-los als participants documentació sobre els dits
cursos i encara no han rebut res.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint  hores i
quaranta minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada per la Presidenta i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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